
Presidiumweek

VERSLAG

Vergadering van 1-5 juli 2013

Namiddag 1 juli 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Robin DR, Anne E, Lore, Sander C, Anne W, Sara, Jens, André, Kenny,
Menno, Rutger, Robin VC, Joni, Bart, Bram, Lars, Giel, Stef VG, Arnau, Kathleen, Lena,
Kate, Cedric, Arne, Sander B, Niels, Simon

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Daan, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Stef B, Tom,
Michiel

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 16u22.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de laatste ploegvergadering wordt goedgekeurd. Het verslag van de laatste presidiumvergadering
is nog niet voltooid en kan niet worden goedgekeurd.

Mededelingen

• Afspraken:

– Je steekt je hand op als je iets wilt zeggen.

– Knokkelen betekent dat je een voorstel steunt.

– Een begonnen pint mag mee naar de vergadering, er mag geen bier worden bijgehaald tijdens een
vergadering. Frisdrank, water en dergelijke mogen wel. Alsook naar het wc gaan.

– ’s-Avonds zijn we stil om geen klachten van de buren te ontvangen.

• Er zijn geen douches aanwezig op de locatie, er kan gedoucht worden bij Bart thuis en er zal een pendel
worden voorzien alsook een shiftenlijst.

• Mensen die nog niet betaald hebben moeten dit doen bij Anne E.

• Weekindeling:

– Maandag: algemene regels, presidiumtextiel, invullen werkgroepen.

– Dinsdag: overlopen investeringen, LOKO, Scientica en samenzitten en overlopen werkgroepen

– Woensdag: samenzitten en overlopen werkgroepen
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– Donderdag: opstellen kalender en begroting, enkel door postverantwoordelijken en een klein aantal
gëınteresseerden

– Vrijdag: overlopen kalender en begroting

– Zaterdag: opruimen locatie en vertrek huiswaarts

• Er is een drankenlijst voor de drank die je drinkt. Voor wijn is één Winapint equivalent aan twee streepjes.
Één Winapint frisdrank en één flesje bier is één streepje.

• Bij ontbijt dienen er voor de normale ontbijtzaken geen streepjes worden getrokken.

• De afwasploeg bestaat uit vijf mensen en wordt door ludieke redenen aangeduid. Mensen die hebben gekookt
moeten op de dag zelf niet afwassen.

Coöptatie Lars

Lars zou graag de posten Media en Sport vervoegen. De reden voor deze posten is dat hij graag foto’s neemt en
sportief is.

Vragen:

• Wat zijn voor jou de ideale Winafoto’s?

• Waarom ben je nu pas overtuigd om in de ploeg te stappen?

• In je tekstje spreek je vooral over de Winabar maar er moeten elders ook foto’s genomen worden, ben je
daartoe bereid?

• Waarom kies je voor deze posten en niet voor posten die mensen dringender nodig hebben?

• Wat is Ithaka?

Er wordt gestemd over de coöptatie van Lars, er zijn 28 stemmen:

• voor: 26,

• tegen: 0,

• onthouding: 2.

Lars is gecoöpteerd bij Voenk.

Algemene werking

We hebben een persoon nodig die een EHBO brevet heeft. Lars, Anne E en Tom hebben dit.

Al onze presidiumleden zijn verzekerd voor ongevallen ed.

Indien je gebruik maakt van de Winagang voor je activiteiten ruim je alle spullen die gebruikt hebt op. De
kelder en living dienen ook proper achtergelaten te worden.

Tegenwoordig kan je ook subsidies voor zijstroomstudenten aanvragen. Dit zijn studenten die van de KULAK
komen en dergelijke en hiervoor kunnen we subsidies aanvragen net zoals voor onze activiteiten voor de eerste-
jaars. Hiervan kunnen we dus gebruik maken.

We zijn gecontacteerd door de KUL voor de iCare week. Dit is een week waarin kringen activiteiten doen voor
het goede doel zoals klusjes voor de faculteit. Er is hierover nog niet samengezeten en wordt eens bij Scientica
gepolst achter enige interesse om dit samen te doen.
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Plakwetgeving:

Er mogen nooit affiches van een LOKO evenement overplakt worden, affiches van andere kringen mogen voor
maximaal 1/3 van het oppervlak worden overgeplakt en enkel langs de zijkant. Over affiches van de KUL is er
geen wetgeving. Verder mag er maximaal 1/3 van een bord worden beplakt en plakt men best in blok. Afgelopen
activiteiten mogen overplakt worden en men mag maximaal twee weken op voorhand affiches plakken voor een
evenement.

Docuwiki

Op de docuwiki wordt informatie verzameld over de werking van de verschillende posten van de afgelopen jaren.
Indien je een activiteit organiseert vul je best standaard de docuwiki aan. Soms kan het nogal een doolhof zijn
welliswaar.

Werkwiki:

Dit is de Voenk wiki en wordt best zoveel mogelijk gebruikt. Vooral redactie maakt hiervan gebruik om de tekstjes
te verzamelen naast het doorsturen naar tekstjes@wina.be (redactie vraagt beide te gebruiken om zeker te zijn
dat je tekstje in de winagenda komt). Onder andere de kalender, verslagen, actiepuntjes, contactgegevens van de
ploeg en werklijsten komen hier op. In de gaten houden dus! Daar waar een docuwiki vooral evaluatie is is de
werkwiki de volledige uitwerking.

Presidiumrekening:

Dit is een virtuele rekening bij Wina waar geld op kan komen voor spullen die je betaald voor Wina met je eigen
geld indien je geen beschikking hebt tot de Wina bankkaart en er kan ook geld afgaan voor zaken die de ploeg
voorschiet zoals je presidiumlint en de drank op de presidiumweek. Een up to date status kan gevraagd worden bij
Anne E. De kosten van drank en de prijs van je presidiumlint worden best betaald voor EJWiekent zodat we over
voldoende valuta beschikken.

Presidiumvoordeel:

Dit wordt zo veel als mogelijk beperkt. Mensen die een bar draaien mogen enkele drankjes drinken wat logisch is
aangezien deze shiften van acht uur of meer moeten kloppen. Hiervoor wordt een hoeveelheid begroot. Shiftencola
is er ook maar het is niet de bedoeling dat je gratis eet op een eetstandje. Het enige echte presidiumvoordeel
zijn de presidiumlinten en de VISkaarten, deze laatste zijn ’Very Important Student’-kaarten en geven je korting
op activiteiten van andere kringen zoals ledentarief op cantussen en gratis toegang tot TD’s. Er zijn een aantal
VISkaarten en deze kan je gewoon lenen.

Verschil medewerker/kernlid:

Een medewerker is voornamelijk met zijn eigen post bezig en is niet verplicht om naar de PV te komen. Een
medewerker doet naast zijn post ook shiften op grote activiteiten zoals de 24u-loop. Een kernlid is een medewerker
die een algemener engagement heeft voor Wina en zich dus ook met andere posten bezig houdt qua invulling van
de shiften. Het kernlid heeft stemrecht op de PV daar waar de medewerker enkel spreekrecht heeft. Veder mag
het kernlid overeenkomsten ondertekenen in naam van Wina, hiervoor gebruik je omwille van vzw wetgeving best
altijd de zin: ’in naam van en rekening voor Wina Leuven vzw’.

Vergaderingen:

• De PV of presidiumvergadering is tweewekelijks en gaat door op zondag vanaf 22u, hierop hebben alle
kernpresidiumleden stemrecht.
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• De kernraad bestaat uit het presesduo, de beheerder, de secretaris en enkele postenverantwoordelijken van
oa Bar, GAK, Cultuur,.. etc., en wordt samengeroepen naar gelang de noodzaak. Vorig jaar was dit wekelijks
en dit jaar wordt dit tweewekelijks. De kernraad heeft enkel in noodgevallen beslissingsrecht.

• De AV of algemene vergadering wordt slechts enkele malen samengeroepen voor onder andere de aanstelling
van een nieuw bestuur. Deze wordt twee weken op voorhand aangekondigd en hierop is iedereen uitgenodigt
maar hebben enkel de vaste leden, zijnde het kernpresidium en de voorzitter van het voorbije kiescomité,
stemrecht.

• Verder is er de KV of kringvergadering, hierop hebben alle vaste leden die Wina-student zijn en alle stu-
dentenvertegenwoordigers van de door ons vertegenwoordigde richtingen stemrecht. De kringvergadering
bespreekt de onderwijszaken en het onderwijsbeleid van Wina en bepaald alsook de kringstandpunten.

• Dit in contrast met de OWG of Onderwijswerkgroep, dat enkel discussieert over het onderwijsbeleid van de
studentenvertegenwoordigers en geen zeggenschap heeft over het onderwijsbeleid van Wina.

• Als laatste is er nog de Wina-AV waarop alle leden van Wina alsook het academisch personeel van de door
ons vertegenwoordigde richtingen stemrecht hebben, de laatste en enige keer dat deze is samengeroepen was
voor de introductie van informatica binnen Wina.

Openstaande mandaten:

• Ombudsduo, dit zijn vertrouwenspersonen waar je naartoe kan indien je problemen hebt met personen in het
presidium. Hiervoor hebben we een man en een vrouw nodig.

• Skireis verantwoordelijke, dit is de contactpersoon tussen Wina en Scientica.

• Internationaalverantwoordelijke. Marie was hiervoor geëinteresseerd maar we hebben no geen motivatie ont-
vangen. Ze is wel al naar een Scientica internationaal vergadering geweest en zit in de LOKO internationaal
groep.

Redactie, Bar, Cultuur en PR kunnen nog mensen gebruiken. Denk eens na of je een extra post bij één van deze
posten wilt opnemen.

Ontbinden kiescomité

Kiescomité kan enkel ontbonden worden op een kringvergadering. Dit puntje wordt dan ook verdaagt naar de
eerstvolgende kringvergadering voor de kerstvakantie.

Invullen werkgroepen

Bar 2.0

Dit wordt grotendeels intern in bar besproken. Deze werkgroep wordt verder aangevuld met: Cedric, Lars, Robin
VC, Rutger, André, Sara, Anne W, Sander C en Lore.

Presidium for the people

Het doel is om de presidiummensen bekenender te maken bij de mensen. De wegroep bestaat uit: Anne E
(verantw.), Robin DR, Stef VG, Robin VC en Lore.

Winalliance

Socializen met de andere Wina-kringen in Vlaanderen. De werkgroep bestaat uit: Robin DR (verantw.), Sander
B, Niels V, Giel, Simon L, Jens en Sander C.
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t-shirts

Deze werkgroep wordt intern door Media geregeld.

Winaweekend

Deze werkgroep wordt intern door GAK geregeld.

IFB en IRC

Deze werkgroep wordt intern door Sport geregeld.

24uren-loop

Deze werkgroep bestaat uit Jens (verantw.), Lore, Robin Goris, Sander B, Arne, Stef VG, Giel, Lars, Bram, Rutger,
Menno, Kenny, André, Sara en Anne E.

IKZ

IKZ evalueert de statuten en het huishoudelijk reglement van Wina. Deze werkgroep bestaat uit: Robin Goris
(verantw.), Robin DR, Jels, Cedric, Joni, Anne W, Anne E, Sara en Stef B.

Grafisch

Deze werkgroep bestaat uit: Menno, Andreas en Stef B.

Ereleden

Deze werkgroep bestaat uit: Cedric, Robin DR, Jels, Kathleen en Sander C.

Lustrum

Er is al een lustrumwerkgroep opgericht enkele jaren geleden. Leden van Space en oudere presidia maken hiervan
deel uit. Volgende mensen wensen de lustrumwerkgroep te vervoegen: Robin DR, Stef VG, Anne E, Jels en Michiel.
Er wordt ook een tijdelijke werkgroep opgericht op de presidiumweek, deze bestaat uit voormalig genoemde
personen aangevuld met Rutger en Kate.

Alumni

Deze werkgroep bestaat uit: Jels (verantw.), Robin DR, Cedric, Lena, Kathleen, Arnau, Joni en Lore.

Explosieven

Deze werkgroep is verantwoordelijk voor vuur en hout en bestaat uit: Bart, Rutger en Arnau.

Presidiumtextiel

We wensen opnieuw presidiumpullen. De kwaliteit van de presidiumpullen van Space waren goed. Aan de voorzijde
wordt er een personalisatie voorzien. Er worden allerlei voorstellen geponeerd voor de bedrukking op de voor-en
achterzijde en er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden.
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voorstellen aanvaardbaar niet aanvaardbaar onthouding
huidige Wina-schild op achterzijde 23 1 0
Schild zonder Wina met 50 en lauwerkrans onderaan op achterzijde 8 - -
Lauwerkrans met 50 erin en Wina bovenaan op voorzijde 15 6 3
Lauwerkrans met 50 erin en Wina onderaan op voorzijde 23 0 1
Lauwerkrans met 50 erin zonder Wina op voorzijde 2 19 3
Zirkel met daaronder tekst op voorzijde 15 0 9
Zitkel links en lauwerkrans met 50 rechts boven naam op voorzijde 3 20 1

De aanvaardbare voorstellen zijn:

• Huidige Wina-schild op achterzijde.

• Lauwerkrans met 50 erin en Wina bovenaan op voorzijde.

• Lauwerkrans met 50 erin en Wina onderaan op voorzijde.

• Zirkel met daaronder tekst op voorzijde

Er wordt een discussie gehouden omtrent de bedrukking op de voorzijde. Argumenten pro de zirkel zijn dat de
zirkel een symbool is en herkenbaar is. Dit wordt echter betwijfeld. Een lauwerkrans kan je slechts een aantal keer
gebruiken. De tekst Wina onder de lauwerkrans is officiëler en meer standaard. Indien we de tekst Wina boven de
lauwerkrans plaatsen krijgen we een cirkelgevoel en gaat het effect van de lauwerkrans verloren.

Er wordt gestemd voor de bedrukking op de achterzijde, het voorstel van het huidige Wina-schild wordt unaniem
goedgekeurd. Daarna is er een stemming voor de bedrukking op de voorzijde, er zijn 24 stemmen:

• Lauwerkrans met 50 erin en bovenaan Wina: 3

• Lauwerkrans met 50 erin en onderaan Wina: 20

• Zirkel met tekst: 1

Er wordt besloten om een lauwerkrans met 50 erin en de tekst Wina eronder op de linkerzijde van de voorzijde
te bedrukken.

Vervolgens ontstaat er een discussie omtrent de kleur. Er zijn volgende voorstellen: zwart met gele/witte op-
druk, lichtgrijs met donkerblauwe opdruk, donkergrijs met groene opdruk, geel met zwarte opdruk, oranje, paars,
donkerbruin met gele/oranje opdruk, grijs met felle kleur. Een opvallende kleur zoals geel was goed voor campagne
omdat je dat maar één week moet dragen, voor een presidiumpull die je veel gaat gebruiken is dit niet handig. Een
zwarte pull valt ’s-avonds niet op en dat is ook niet ideaal alhoewel je op een zwarte pull met witte bedrukking
in de backlight de bedrukking heel goed ziet. Paars past met niet veel andere kleuren. Presidiumpullen kunnen
ook niet in het bordeaux omdat deze dan teveel op de ledenpullen lijken. Bruin met gele bedrukking is al gebruikt
door Pius X. Grijs is niet noodzakelijk saai indien je een felle kleur gebruikt daar zwart met een felle kleur vuil kan
ogen. We moeten vooral opletten welke kleuren ze hebben bij The Stuff.

De vergadering wordt gesloten om 18u49.
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Avond 1 juli 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Robin DR, Anne E, Lore, Sander C, Anne , Sara, Jens, André, Kenny,
Menno, Rutger, Robin VC, Joni, Bart, Bram, Lars, Giel, Stef VG, Arnau, Kathleen, Lena,
Kate, Cedric, Arne, Sander B, Niels, Simon

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Daan, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Stef B, Tom,
Michiel

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 20u18.

Presidiumtextiel (vervolg)

Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden omtrent de onderkleur:

voorstellen aanvaardbaar niet aanvaardbaar onthouding
donkergrijs 28 1 0
lichtgrijs 18 4 7
zwart 14 12 3
paars 6 17 5
oranje 5 17 7
chocoladebruin 11 12 6

De aanvaarde voorstellen zijn donkergrijs en lichtgrijs.

Volgende kleurcombinaties worden voorgesteld: donkergrijs met heel fel groen, donkergrijs met geel, donker-
grijs met roos, donkergrijs met diepgroen, donkergrijs met wit, donkergrijs met koningsblauw, donkergrijs met
oranje, donkergrijs met babyblauw, lichtgrijs met donkerblauw, grijs met paars en grijs met fel rood. Op lichtgrijs
zijn zweetvlekken snel zichtbaar. Paars en grijs sluiten nogal aan qua kleuren en lopen echt over. Je kiest best
een genderneutraal beschikbare kleur van The Stuff. Een schild volledig in lichtgroen op grijs valt niet zo goed
op, cfr EJW. The Stuff heeft ook niet alle kleuren en hiermee moeten we rekening houden.
Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden over de verschillende combinaties:

voorstellen aanvaardbaar niet aanvaardbaar onthouding
donkergrijs met heel fel groen 23 2 4
donkergrijs met geel 15 3 11
lichtgrijs met donkerblauw 14 10 5
grijs met paars 5 13 11
donkergrijs met roos 8 16 5
donkergrijs met diepgroen 15 3 10
donkergrijs met wit 6 14 8
grijs met fel rood 20 2 4
donkergrijs met koningsblauw 11 2 16
donkergrijs met oranje 9 9 11
donkergrijs met babyblauw 6 16 7
grijs met zwart 5 16 8
donkergrijs met donkerblauw 7 10 12

De aanvaarde voorstellen zijn donkergrijs met heel fel groen, donkergrijs met geel, donkergrijs met diepgroen,
grijs met fel rood, grijs met donkerrood.

We bekijken de kleuren van The Stuff, er blijkt slechts één kleur te zijn die voor alle modellen beschikbaar is
zijnde lichtgrijs. Donkergrijs is enkel beschikbaar voor het model met een rits. Desnoods nemen we contact op
met The Stuff om te vragen over donkergrijs mogelijk is voor het model zonder rits. Anders moeten we lichtgrijs
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nemen of goedkopere pullen van mindere kwaliteit met meer keuzemogelijkheden. (Noot van de secretaris: Goris
gaat kakken omstreeks 21u08 en komt terug omstreeks 21u16, Jels zag dat het goed was.)

Er volgt een stemming voor de kleurcombinatie indien donkergrijs de onderkleur is, er zijn 29 stemmen:

• donkergrijs met groen: 10

• donkergrijs met geel: 2

• donkergrijs met rood: 14

• onthouding: 3

Er is een staking van stemmen, er wordt een nieuwe stemming gehouden waarbij onthouding niet meer meetelt:

• donkergrijs met groen: 10

• donkergrijs met geel: 0

• donkergrijs met rood: 16

• onthouding: 3

Er is een meerderheid voor de combinatie donkergrijs met rood indien donkergrijs de onderkleur is.

Er volgt nu een stemming voor de kleurcombinatie indien lichtgrijs de onderkleur is, er zijn 29 stemmen:

• lichtgrijs met groen: 1

• lichtgrijs met geel: 2

• lichtgrijs met rood: 21

• onthouding: 5

Er is een meerderheid voor de combinatie lichtgrijs met rood indien lichtgrijs de onderkleur is.

Uiteindelijk volgt er een stemming voor de finale kleurcombinatie, er zijn 29 stemmen:

• lichtgrijs met donkerrood: 16

• donkergrijs met lichtrood: 5

• onthouding: 7

De kleurcombinatie voor de presidiumpulls is lichtgrijs met donkerrood.

Varia

• Arnau wilt Wina-badjassen

• Sara haar papa krijgt een knokkeltje van Joni

• De kokers mogen afwassers aanduiden: Giel omdat hij iets zei, Jels omdat Jels dat mag doen, Arnau om een random
reden, Sander B en Bart omdat hij als enige ergens tegen was.

Wat werd er allemaal gezegd: dixit

• ’Joni, dit is een test voor u: ’ben jij een hartenbreekster?’.’ - Lena

• ”t is maar een stomme foef’ - Cedric

• ’De Winagang? Das ne Winagang’ - Jels

• ’Blijf eens van mijn stomme foef’ - Cedric

• ’Waarom moet gij een foef hebben?’ - Lore

• ’Ik ga niet aan Niels zijn piemel zitten’ - Arne

• ’Arne smijt zomaar Niels zijn piemel in de groep’ - Bart
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• ’Stop nu eens over die foef’ - Lore, waarop Cedric antwoord: ’maar nee, ik moet die hebben!’

• ’Ge moet Woolite gebruiken eh’ - Rutger

• ’Hoort ge dat? Dat zijn vogeltjes!’ - Jels

• ’Vrouwen en Sara’ - Bart

• ’Oink’ - Sander B

• ’Niet onthouding’ - Jels

De vergadering wordt gesloten om 21u44.
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Voormiddag 2 juli 2013

Aanwezig: Robin Goris, Jels, Robin DR, Menno, Simon, Lore, Sander B, Kenny, Jens, Niels, Sander C, Giel,
Bram, André, Bart, Arne ,Kathleen, Kate, Lena, Robin VC, Arnau, Sara, Anne W, Joni, Lars, Stef
VG, Rutger, Stef B, Daan, Cedric, Anne E

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Michiel

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 10u38.

Inversteringen

Er zijn volgende voorstellen voor inversteringen:

• Gas aankopen (regelen in de D blok, info te vinden op docuwiki), gasslangen vernieuwen (slechts twee jaar bruikbaar).

• Een bakplaat kan handig zien al kan deze vrij duur zijn.

• Warmhoudbakken worden ook vaak gebruikt maar zijn niet goedkoop.

• Rails aan de trap van de Winagang voor de bolderkar gemakkelijk naar beneden en broven te brengen, dit was vorig
jaar ook een idee voor een investering.

• Nieuwe bolderkar. De oude is niet meer te maken doordat de as van het wiel gebroken is. Dit is een heel nuttige
investering die niet al te duur is, rond de 70 euro.

• Nieuwe slakommen bijkopen want heel wat oude zijn kapot en deze investering is niet al te duur.

• Champagneglazen bijvullen voor lenteconcert, heel wat zijn kapot doordat andere kringen ook onze glazen gebruiken
en het aantal is misschien te weinig om het lenteconcert volledig van glazen te kunnen voorzien. Voor zo’n 50 euro
heb je 80 glazen.

• Een beamer kan handig zijn zodat we deze kunnen aanbieden voor filmavonden in de living alsook voor de LAN party.
De beamer van Bob kan niet worden overgekocht en de prijs voor een nieuwe beamer gaat richting 300 euro. Dit
is een zware investering die zijn geld wel waard kan zijn en wordt vaker gebruikt dan bijvoorbeeld een bakplaat of
warmhoudbakken.

• Extra verlengkabels zijn nodig alsook stekkerdozen. Materiaal kijkt eerst na welke nog functioneren en gaat stickers
plakken op de werkende spullen.

• Truitjes voor de 24-urenloop en IFB. Er zijn zo’n 10 stuks nodig voor de 24-urenloop en 40 voor de IFB. Indien we
sponsering op beide plaatsen kunnen we deze gratis verkrijgen en er zelfs winst op maken. We moeten wel rekening
houden met de sponsors van de 24-urenloop want onze sponsors mogen niet concureren met hun sponsors.

• Printer voor documenten af te drukken. Leden kunnen desnoods ook documenten afprinten tegen vergoeding.
Misschien is het beter om een printbudget te voorzien voor een persoon die een printer heeft op de Winagang en
daarvan gebruik te maken.

• Een vis voor EJW? Dit mag binnen het budget van EJW maar is geen investering.
(Noot van de secretaris: http://www.gaia.be/nl)

• Een Visakaart voor Wina voor onder andere het reserveren van de tickets van cultuurreis. Dit kost echter geld en
wordt amper gebruikt zodat het beter is om de Visakaarten te gebruiken van mensen van het presidium.

• Een nieuw tentje is noodzakelijk, het oude staat immers quasi op instorten. De vraag is of we een partytentje willen
zoals VTK, dit is makkelijk op te zetten maar is nogal klein en heeft geen zeilen langs de zijkanten wat niet ideaal is.

• Stoelen en banken? Deze worden niet voldoende vaak gebruikt en zijn goedkoop te huren.

• Gereedschap aanschaffen is niet zo nodig en een gereedschapskoffer kan zelf gebouwd worden of van iemand komen
die er thuis één teveel heeft staan.

Volgende voorstellen worden meegenomen naar de begroting:

• Gas en gasslangen.

• Een bolderkar.
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• Slakommen en scheplepels.

• Verlengkabels en verdeelstekkers.

• Truitjes voor 24-urenloop en IFB.

• Er wordt een printbudget begroot.

• Nieuw tentje van dezelfde grootte en goede kwaliteit. Dit kan aan beheerraad gevraagd worden aangezien dit een
langdurige investering is.

Activiteiten Scientica, Campusraad (Cara) en Studentenraad (Stura)

Scientica

• Scienticafé: dit is de fakbar van Scientica die ongeveer elke tweede maandag van de maand plaats vindt. In totaal
zijn er vijf avonden. Hierop dient Wina enkele shiften te draaien, dit zijn er zo’n drie per avond. De communicatie
van onder andere de shiften zal dit jaar beter verlopen doordat Bart Scienticafé verantwoordelijke is.

• Jobfair: de jobfair valt dit jaar op 17 maart. De verantwoordelijke vanuit Scientica is Lizanne. Er moeten duidelijke af-
spraken gemaakt worden omtrent de inkomsten, Merkator was onder andere aan het zeuren dat we een bedrijf hadden
binnengehaald dat geografische kaarten maakte en dus eigenlijk bij hun had moeten staan. Er is ook een idee om een
informele lunch te houden voor netwerking. Dit kan handig zijn maar kan de jobfair teniet doen. Best kunnen we dit
samen met VTK doen, enkele jaren geleden was dit ook al gebeurd en daar hebben we veel geld uitgehaald. We mogen
fysica en wiskunde echter niet vergeten maar deze sluiten nogal goed aan bij de bedrijven van de burgies. Het idee
is dus om de jobfair met Scientica te houden en een informele lunch samen met VTK indien er van daaruit interesse is.

• Galabal: vorig jaar was er een lage opkomst, de zaal was wel al voldoende vol. Misschien moeten we kijken naar een
andere zaal of de limiet van de kaarten lager leggen. Arthur is verantwoordelijke voor het galabal.

• Plansjarel: ook dit jaar doen we met Scientica een plansjarel. Hier zullen shiften gedraaid moeten worden. Er waren
vier incapabale meisjes waarvan slechts één in een presidium zit kandidaat om dit te organiseren maar dat hebben
we kunnen tegenhouden.

• Scienticup: ieder jaar wordt er een sport gespeeld tussen de Scientica kringen. Er is ook een BBQ al is het risico op
salmonela niet nihil.

• Scienticantus: cantus regelt dat wel.

• Massacantus: deze valt op 12 november en er zullen enkele shiften (opbouw, drank rondbrengen tijdens de cantus,
afbraak) moeten worden ingevuld.

• Skireis: deze valt in de lesvrije week en we gaan dit jaar met Skikot naar Risoul. Misschien is het van de eerste dag
al mogelijk om te skiën in tegenstelling tot vorig jaar.

• Scienticaweekend: dit was er vorig jaar maar we waren niet aanwezig aangezien dit tijdens onze infodag was. Ze
waren aan het klagen dat Wina er niet was (noot van de secretaris: bij Wina zagen is liefde vragen). Het doel is
voornamelijk teambuilding. We moeten eens kijken of er animo is.

• LOKOMotion: dit valt op 28 november en is een supergrote TD verspreid over heel Leuven in verschillende locatie’s.
Er is dit jaar één zaal minder dan vorig jaar. We draaien shiften samen met Scientica, VTK en LBK in Alma 2
aangezien VTK een betrouwbare kring met werkers wilde en VRG nogal tam was vorig jaar. Bart is Scienticaverant-
woordelijke voor LOKOMotion.

• Scientica TD: er is een voorstel binnen Scientica om samen een TD te organiseren. GAK was misschien van plan om
zelf een Wina TD te organiseren met een andere gëınteresseerde kring. Winezen komen echter niet super vaak naar een
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TD af. Een Scientica TD kan geld in het laadje brengen, is niet te veel werk en is goed voor de groepsgeest. Merkator
wilt de inkomsten en dus ook het werk door vijf delen en dit omdat hun TD’s hun voornaamste inkomstenbron zijn
en het onhoudbaar is voor hun om te werken met de verdeelsleutel.
Er wordt gestemd of we een enkel een Wina TD willen, enkel een Scientica TD , beide of geen, er zijn 31 stemmen:

– Enkel een Scientica TD: 26

– Enkel een Wina TD: 0

– Beide: 0

– Geen: 1

– Onthouding: 4

Er wordt besloten om een TD te organiseren met Scientica.

• Internationaalweek: dit zijn activiteit vanuit Scientica voor de internationaalstudenten.

Campusraad

De Campusraad, vanaf nu Cara genoemd wegens een mooie bijklank, is het huidige LOKO maar dan zonder de onderwijs-
thema’s. Deze onderwijsthema’s worden globaal over de associatie besproken in de Studentenraad of Stura. Cara komt
driewekelijks samen op vrijdag. De naam voor Cara is nog steeds LOKO wegens de naamsbekendheid, beide termen worden
dus doorheen gebruikt.

• 24-urenloop: dit is de grootste activiteit van LOKO en de drukste week voor Wina en gaat door op 22 en 23 oktober
wat week 5 van het academiejaar is. Er zijn heel wat LOKO shiften (zo’n 35) die verplicht ingevuld moeten worden
op risico van een zware boete indien dit niet gebeurt. Dit zijn lange shiften van zo’n 2 uur en indien iedereen één
shift draait is de werklast goed. Verder heeft Wina heel veel shiften met onder andere permantente bemanning van
het eetstandje en het loopstandje. De opbouw en afbraak van het loopstandje vraagt ook heel veel werkers maar
geeft veel voldoening. Lopen is ook immens belangrijk en EJW gaat de eerstejaars uit hun lessen halen indien er
een tekort is aan lopers wat dus altijd is. Tegenwoordig is er vooral woensdagvoormiddag een tekort aan lopers. De
werkgroep denkt na over een oplossing.
Er wordt ook een stemming gehouden of we dit jaar samen met Atmosphere gaan lopen of de gedachtengoed van
Winalleen verder te zetten. Er wordt unaniem gestemd om alleen te lopen.

• IFTF: ook wel Internfacultair Theaterfestival voluit geschreven, gaat dit jaar zijn tiende editie in en wilt een bekende
jury laten komen en iets speciaals doen. Hiervoor moet Steven, de toneelverantwoordelijke, gecontacteerd worden.

• Ithaka: is een kunstfestival voor jonge kunstenaars met zowel studenten als niet-studenten die een voorstelling mogen
doen. Misschien gaat Wina eens een bezoek brengen aan een voorstelling, vorig jaar had Wina immers al een activiteit
gepland op die dagen.

• LOKO Midweek: deze gaat door van 9 tot 13 september en dus de week voor EJWiekent. Hierop mogen enkel LOKO
vertegenwoordigers komen aangezien het aantal plaatsen beperkt is.

• Beiaardcantus: deze gaat door op 2 april en valt dus spijtig genoeg voor LOKO samen met onze Marginalenbar.

Jupiler campagne

Momenteel is er over deze campagne nog niet veel verspreid. Jupiler wil een nieuw jong imago creëeren en wil dit doen
door een, volgens Jels mooi, jongeren Jupiler logo te ontwikkelen dat gegeven wordt aan jongerencafé’s. Verder zijn er ook
promoties indien we ons aansluiten bij het programma. Zo kunnen we vaste klant worden door wekelijkst AB Inbev bier,
dus niet enkel Jupiler, te bestellen en naar gelang de hoeveelheid krijgen we korting. Zo kunnen we na tien vaten kopen
één vat gratis krijgen indien we de vaten rechtstreeks aankopen of na 20 vaten kopen via een zaal één vat gratis krijgen.
Dit laatste moet dan worden doorgegeven aan AB Inbev. Een cantus kunnen we hiervoor niet gebruiken want Jupiler wil
niet aanzetten tot drinken en dat is toch waar het bij een cantus om draait aldus Jupiler (noot van de secretaris: *zucht*).
Verder geeft Jupiler nog een startpakket met onder andere: een spandoek, een banner met het logo van Wina op, tien
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jassen met het logo van Wina op, een tapcursus voor 20 man, een bezoek een Jupille en een skireis voor twee presessen.
Daarnaast is er ook de ’Night of the Bull’ en dit is een bekende DJ’s wiens identiteit geheim blijft en komt spelen op een
feestje. Dit kunnen we gebruiken voor de Scientica Plansjarel of Scientica TD.

We moeten onszelf afvragen of we als Wina alleen aan deze campagne willen meewerken of met Scientica. Indien we
dit met Scientica doen stijgen we sneller in rang en krijgen we meer korting. Maar Wina vebruikt dankzij zijn Winezen
ook heel wat vaten en veel meer dan de overige Scientica kringen zodat we moeten afvragen of de gemiddelde Winees zijn
lever niet kapot drinkt voor de andere Scientica kringen. Gezien het gemiddelde vatenverbuik van de Winabar krijgen we
zo’n vier a vijf vaten gratis. Chemika vond dat het ook beter was om dit afzonderlijk te doen omdat dan iedere kring zo’n
starterspakket krijgt. We doen dus onder Wina mee aan de campagne.

Varia

• Robin Goris heeft honger.

• We zoeken vrijwilligers om pannekoeken te bakken terwijl de andere mensen naar de winkel gaan.

• Sander C zoekt vriendjes.

• Bar 2.0 wil gaan samenzitten.

• Sara moet haar wekker afzetten.

• Ontbijtpizza is awesome.

• Sara verontschuldigt zich voor haar wekker.

• De posten die samenzitten moeten hun begroting bekijken

• De afwassers zijn: Sara wegens haar wekker, Robin DR omdat hij mensen komt molesteren bij het opstaan, Kenny,
Arne omdat hij door zijn stoel is gezakt en Simon L wegens het snurken.

De vergadering wordt gesloten om 12u35.
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Namiddag 2 juli 2013

Aanwezig: Robin Goris, Jels, Robin DR, Menno, Simon, Lore, Sander B, Kenny, Jens, Niels, Sander C, Giel,
Bram, André, Bart, Arne ,Kathleen, Kate, Lena, Robin VC, Arnau, Sara, Anne W, Joni, Lars, Stef
VG, Rutger, Stef B, Daan, Cedric, Anne E

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Michiel

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 17u06.

Overlopen posten

Presesduo

De VIS-kaarten, drie in totaal, kunnen geleend worden bij Jels. Vorig jaar waren deze amper beschikbaar en werd er dus
amper gebruik van gemaakt, dit jaar mag dat anders zijn. In de eerste week van het academiejaar organiseren Jels en
Goris een ouwzakkenreceptie voor de Openingsbar. Als laatste staan Jels en Goris niet meer op alle mailinglijsten van de
verschillende posten in tegenstelling tot de campagne omdat de posten nu wel enige autonomie mogen hebben.

Beheer

De presidiumrekening is uitgerijkt. Je ondertekent als kernlid altijd met de zin: ’In naam van en rekening voor Wina Leuven
vzw’ en dit omwille van aansprakelijkheid in de vzw wetgeving. Je kan altijd de colruytkaart en de bankkaart bij Anne
komen halen indien je inkopen gaat doen. Denk verder altijd na of je geen subsidies kan aanvragen bij LOKO of elders
voor je activiteit. Het belangrijkste puntje is dat je altijd(!) je activiteiten dient te begroten en deze begroting dient voor
te leggen bij Anne en moet laten goedkeuren. Maak deze begroting zo exact als mogelijk, het is eigenlijk je winkellijst, en
doe dit voldoende tijdig.

Secretaris

De verslagen worden altijd zo spoedig als mogelijk gemaakt. Opmerkingen betreft schrijffouten maar meer belangrijker
wegens inhoudelijke fouten zijn altijd welkom op secretaris@wina.be. De actiepuntjes komen net zoals de verslagen op de
wiki. Verder is er ook een printbudget voorzien zodat belangrijke documenten vanaf heden afgeprint kunnen worden door
de secretaris. Scans en dergelijke maken zijn ook mogelijk. De kerstkaartjes zullen ook worden begroot bij secretaris.

Cantus

Nog niet samengezeten.

Schachtenmeester

Deze heeft de lintjes van vorig jaar gekregen alsook de fles levertraan en de overgebleven blauwe boekjes. De oud-
schachtenmeester en nieuw-schachtenmeester zitten nog eens samen.

Media

De taken zijn verdeeld.

We gaan het fotoboek wijzigen en overgaan naar twee kolommen waarbij er minder data wordt bijgeplaatst en nog steeds
voldoende ruimte is om te plakken. De tekstjes van en voor het presidium zijn moeilijk te verkrijgen en misschien moeten
we dit eruit laten maar het is wel een leuke rubriek. Verder bestaat er de mogelijkheid om foto’s van de godcenties in
het fotoboek te plaatsen. Naast knipsels plakken kunnen we misschien persoonlijke booschappen toelaten. De bedoeling
is om een actiever fotoboek te krijgen daar waar het huidige fotoboek nogal veel onbeplakte pagina’s heeft. Dit komt
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enerzijds doordat er slechts een beperkt aantal plakdagen zijn en het misschien nuttig is om het fotoboek ook te laten
beplakken/beschrijven bij een eetstandje. Anderzijds zijn er heel wat niet Winezen die er door de Wina-richting structuur
instaan die amper beplakt worden. De vraag is dan of we deze mensen toelaten tot het fotoboek of niet?
Hierover ontstaat er een discussie. We vertegenwoordigen deze mensen en in essentie zouden ze dus in het fotoboek moeten
staan. Anderzijds mogen we niet vergeten dat het fotoboek er is voor de Winezen en we het dus kunnen beperken tot
de personen die een Wina lidkaart hebben. Zo staan de mensen van de Master Computerwetenschappen niet automatisch
in het huidige fotoboek omdat dit geen Wina-richting is maar er zijn wel veel Winezen die deze richting volgen. Verder
hebben enkel Wina leden de mogelijkheid om een fotoboek te bestellen dus waarom zouden we de niet Wina leden aan het
fotoboek toevoegen? Indien we dit gaan toepassen moet er bij de inschrijving een mogelijkheid zijn om aan te geven of
je gegevens van je inschrijving gebruikt mogen worden voor onder andere het fotoboek. Een nadeel is dat mensen die in
dezelfde fase zitten als Winezen maar geen Winalid zijn niet in het fotoboek komen en dus het concept van een fase als
’klas’ omver werpen. Dit kan opgelost worden door de jaarfoto’s met daarbij toegevoegd een lijst van alle namen van de
mensen in die fase.
Er wordt een stemming gehouden over enkel Winaleden in het fotoboek een plaats te geven, er zijn 31 stemmen:

• Voor: 24

• Tegen: 1

• Onthouding: 6

Er wordt besloten om enkel Winaleden in het fotoboek een plaats te geven.

De jaarfoto’s worden voor het eerste jaar opnieuw op de eerste dag van het academiejaar genomen. Foto’s genomen
op activiteiten kunnen en moeten op aanvraag van de persoon verwijderd worden van de Winasite. Webteam gaat eens
kijken hoe ze het fotoalbum kunnen vernieuwen. Er kan een link van het fotoalbum op de FB pagina geplaatst worden.
Foto’s op FB zetten is niet ideaal aangezien zodra je deze upload deze eigendom worden van FB en dat is niet ideaal. De
poll voor de bedrukking van de jaar t-shirts komt in augustus op de Winasite, het presidium moet nu de rotslechte ideëen
uit de lijst met voorstellen halen, deze lijst gaat rond gedurende de presidiumweek.

De robijnrode truien kwamen vorig jaar van shirts4all en de aankoopprijs was 18 euro waarvoor we 20 euro aan de le-
den vragen. Bij the stuff is er niet meer de echte robijnrode kleur maar een daarop lijkende kleur, de prijs is dan zo’n 19
euro. Misschien kunnen we opteren voor een duurdere pull van betere kwaliteit maar de prijs gaat dan snel de hoogte in,
we spreken dan over 30 euro en enkel de mannen met rits hebben de bordeaux kleur. De kwaliteit van de presidiumtruien
hebben helemaal geen robijnrood. We nemen best de er best mee overeenkomende kleur bij the Stuff.

Cultuur

Cultuur doet volgende voorstellen van activiteiten:

• Cultuurbar ism Bar

• Boekenbeurs

• Twee TV opnames bezoeken

• Kaas, wijn en bieravond

• Potten bakken

• USO concerten

• Lenteconcert

• Vrouwenavond

• 24-urenloop eetstandje

• Ithaka

• Eetstandjes: Pitta eetstandje, Croque eetstandje

Verder is er een voorstel voor een Cultuurtweedaagse met als thema Retro. De activiteiten zijn dan: een spek met ei
eetstandje, ballekes in tomatensaus eetstandje, bezoek aan modemuseum in Hasselt, retro-games gecombineerd met Rock
& Roll avond.

Daarnaast wil Cultuur nog graag een themaweek organiseren met als thema Azië. Hierover ontstaat er een discussie.
De vraag is of er voldoende volk op de themaweek komt in verhouding tot het werk dat een themaweek vraagt van een
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presidium. De vorige twee themaweken zijn gefaald omdat het in het tweede semester was en het presidium niet voldoende
gemotiveerd was om alle shiften in te vullen. Dit jaar viel de themaweek ook samen met de kiesweek van VTK wat ook
een extra factor was. Het is natuurlijk wel leuk om met de ploeg eens terug massaal shiften te draaien zoals tijdens de
Campagneweek. Probleem is echter dat we zitten met de opkomende ploeg die redelijk veel arbeidskrachten van de huidige
ploeg opnemen en we dus misschien te weinig werkrachten vinden om alle shiften te draaien. De themaweek valt en staat
immers met de inzet van het presidium. Indien we een thema zoeken waarbij alle posten iets vinden van een activiteit die
aansluit bij het thema dan kunnen we wellicht voldoende motivatie vinden. De vraag is nu of de ploeg het ziet zitten om
een week te draaien die eigenlijk een lichtere variant is van de campagneweek. Er wordt hierover een indicatieve peiling
gehouden, er zijn 31 stemmen:

• Voor een themaweek: 14

• Tegen een themaweek: 5

• Onthouding: 12

De indicatieve peiling geeft een grote onzekerheid weer binnen de ploeg qua visie. De vraag is hoeveel extra shiften een
themaweek met zich meebrengt. Een cantus plannen is gewoon een cantus plannen en is geen extra werk voor cantus. Een
bar draaien in die themaweek is ook gewoon een bar draaien.
Misschien is het beter om minder activiteiten te hebben en deze kwalitatief beter uit te werken. Te veel activiteiten in
eenzelfde thema verlagen de interesse in een tweede activiteit na de eerste activiteit. We houden een indicatieve peiling
voor het voorstel om een gewone week in thema te regelen en deftig uit te werken, er zijn 31 stemmen:

• Voor: 26

• Tegen: 1

• Onthouding: 4

Daarnaast wordt er een aanvaardbaarheidsrondje gehouden of het algemeen aanvaardbaar is dat er een themaweek komt
los van de invulling, er zijn 31 stemmen:

• Aanvaardbaar: 26

• Niet aanvaardbaar: 0

• Onthouding: 5

De vergadering wordt gesloten om 19u10.

16



Avond 2 juli 2013

Aanwezig: Robin Goris, Jels, Robin DR, Menno, Simon, Lore, Sander B, Kenny, Jens, Niels, Sander C, Giel,
Bram, André, Bart, Arne ,Kathleen, Robin VC, Arnau, Sara, Anne W, Joni, Lars, Stef VG, Rutger,
Stef B, Daan, Cedric, Anne E, Michiel

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Kate, Lena

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 21u17.

Overlopen posten (vervolg)

Cultuur (vervolg)

Iedereen is voorstander om een themaweek te organiseren die minder zwaar is en dus minder activiteiten bevat maar deze
beter uitwerkt. Als voorstel van thema komt Azië, hier kan je veel dingen mee doen. GAK, Cultuur, Sport, Bar en Cantus
moeten eens samenzitten om wat dingen te bespreken voor de themaweek. Er volgt een voorstel om een sportactiviteit te
organiseren samen met het eetstandje. Een beter idee is om overdag een eetstandje te doen en ’s avonds een cantus. Er
wordt een werkgroep themaweek opgericht, deze bestaat uit: Lore (verantw.), Michiel, Robin DR, Arne, Sara, Jens en Goris.

Boekenbeurs: hier wil Cultuur opnieuw naar toe gaan aangezien je sowieso geen verlies maakt en er mensen zijn die
standaard wel één keer per jaar naar een boekenbeurs gaan.

TV-opnames: je kan maximaal twee maanden op voorhand kijken voor een TV opname bij te wonen, nu kunnen we
dat dus nog niet inplannen. Cultuur plant één opname per semester bij te wonen.

Kaas, wijn en bier avond: Misschien is dit beter een activiteit die georganiseerd wordt door GAK. Verder is de combi-
natie van bier en wijn ook niet ideaal. Een mogelijkheid is om dit te combineren met de zware bierenavond maar het doel
van deze is anders dan van de kaas, wijn en bieravond. Een Breughelavond is een nog algemener concept dan de kaas, wijn
en bieravond.

Pottenbakken: dit was twee jaa geleden een succes, het is ook heel goedkoop en Jels heeft nog potjes staan van toen.

Lenteconcert: er worden subsidies aan de comissie cultuur van LOKO gevraagd om de begroting te doen dalen. De
Pieter De Somer aula is al gereserveerd.

USO Concert: dit zijn concerten van het Universitair Symphonisch Orkest en zijn heel cultureel en fijn. Het Universi-
tair Harmonisch Orkest (UHO) is ook heel goed.

Vrouwenavond: Vorig jaar was er een vrouwencantus, het jaar ervoor een cocktailavond. Dit jaar gaan de vrouwen opnieuw
voor een cocktailavond met cocktaildresses.

Ithaka: hier gaat Cultuur eens naartoe gaan.

24-urenloop eetstandje: dit wijst zichzelf wel uit.

Opera: vorig jaar zijn we met LOKO Cultuur geweest waardoor we door te veel kaarten slechte plaatsen hadden, nu
willen we opnieuw gaan maar enkel met Wina zodat we wel goede plaatsen hebben om echt naar de opera te kunnen kijken.

Pita-eetstandje: er is al zo vaak een Hamburgereetstandje geweest en pita is ook lekker.

Croque-eetstandje: njam.

17



Varia

• De posten en werkgroepen moeten nu samenzitten of morgen tussen de eerste en tweede vergadering.

• Cedric heeft gelogen want hij kon wel afwassen.

• Iedereen heeft de groetjes van Melissa.

• Liefst geen gegiechel op de gang indien mensen slapen.

• Presidium for the people zit samen na de vergadering.

• Iedereen moet zijn bundeltje met het HR en de statuten overlopen.

• Er kan gedoucht worden in groepjes van vijf en verspreid over de dag.

• Bart trakteert vaatjes Maes voor zijn verjaardag.

• Joni en Anne W hebben flessen Cava gekocht voor de mensen die hun punten willen vieren of verdrinken.

• De afwassers zijn: Goris want in het begin is gezegd: ’Jels is de denker en Goris is de doener’, Niels in de hoop op
geen salmonella, Robin VC want deze heeft Arne nog geen pint gegeven voor het vervoer, Lars omdat het kan en
Rutger.

Wat werd er allemaal gezegd, dixit

• Arne zakte door zijn stoel... .

• ’Richtingen die fotoboeckx gaan kopen’ - Stef B

• ’Informatici zijn al jaren een probleem binnen Wina’ - Anne E

• ’Wij studeren wiskundige, fysica of iets informatica achtig’ - Lore

• ’Ofwel geven we dat aan u want gij moogt ook wel wat activiteiten hebben’ - Lore

• ’Vrouwen, gewoon seks’ - Lore

De vergadering wordt gesloten om 22u08.
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Voormiddag 3 juli 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Robin DR, Giel, Jens, Sander B, Lore, Cedric, Anne E, Rutger, Bram, Lars, Menno,
Stef VG, Arnau, Stef B, Simon L, Robin VC, Niels, Daan, Kenny, André, Michiel, Arne , Kathleen,
Anne W (11:04), Joni (11:04), Sara (11:04), Sander C (11:04), Bart (11:04)

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Lena, Kate

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 16u22.

Overlopen posten (vervolg)

Cultuur (vervolg)

Guinness World Record 24-urenloop pannenkoeken bakken. De categorie is aangevraagd, hopelijk wordt deze goedgekeurd
voor dit jaar zodat we het record kunnen plaatsen. Een update komt op EJWiekent.

Cantus

Er zijn nog voldoende codices (editie 2011) en pinten over. Verder is er een idee om een cantuskaart in te voeren, dit is
een tof idee dat sommige mensen toch overhaald om naar de cantus te komen op moeilijkere data. We moeten eerst kijken
of dit financieel haalbaar is maar denken aan een euro of twee korting op de laatste cantus voor een volledige spaarkaart.
Er zijn ook contacten gelegd met de opstellers van de codex om in de toekomstige editie, waarschijnlijk 2014, het Winalied
toe te voegen aan de codex.

Schachtenmeester

Er is al jaren een tekort aan fietsbanden voor de doop. De schachtenmeester moet dus op zoek gaan naar fietsbanden door
eens bij de Velo langs te gaan bijvoorbeeld. Daarnaast dienen er ook nieuwe lintjes worden aangekocht aangezien er te
weinig zijn overgebleven van de nieuwe rol van vorig jaar. Verder dient de schachtenmeester de verkoop, doop en dergelijke
te regelen. Hiervoor kan hij ten rade gaan bij de oud-schachtenmeester. Misschien wordt er een konvent georganiseerd
zoals vorig jaar, dit wordt nog bekeken.

GAK

Inschrijvingsstandje is in orde. We gaan bicky’s verkopen en door middel van een bonnetje bij je inschrijving kan je een
gratis Bicky krijgen. We kunnen de Jupiler promotie ook gebruiken bij de inschrijving.

Filmavonden: GAK wil alle grote trilogiëen afgaan.

Kerstfeestje: dit gaat doorgaan op donderdag 19 december. Sara haar tante organiseert feestjes en Sara ging achter
de prijs horen. We moeten dan zoeken, indien we het niet meer in Alma 3 doen, naar een zaal voor zo’n 90 personen. De
Pavo is spijtig genoeg te klein. Indien we geen zaal vinden moeten we het kerstfeestje toch bij Alma doen maar GAK houdt
liever Alma als plan B in plaats van plan A. Er is een parochiezaal op de Tervuursesteenweg die mogelijk bruikbaar is.

Festival: GAK is van plan om een festival te organieren waar bands op komen spelen, awesomesauce wilt gratis spe-
len, en eigenlijk een heropleving van Squadrock wat plaats vond in de Albatros. Op de laatste editie van Squadrock was er
echter te weinig volk. Het is nu zoeken naar een locatie, we kunnen dit voor Alma 3 doen met eetstandjes of in een zaal
maar dan zonder eetstandjes. De dagdisco van Space die voor de Alma doorging was wel gefaald door het feit dat indien
mensen les hebben deze niet voor Alma 3 blijven rondhangen. Op de campus mogen we enkel sfeermuziek draaien dus het
festival daar laten doorgaan lukt niet. We kunnen het beter ’s-avonds organiseren in een tent voor bijvoorbeeld Alma 3.
Nadeel is dat de muziek moet stoppen om 23u omwille van nachtlawaai. We kunnen voorstellen aan Lustrum om dit in
hun Lustrumweek te organiseren, nadeel is dat dit eind februari is en het dus koud is en we gedwongen zijn naar een zaal.
In de zomer is immers veel leuker. De vraag is vooral of we volk kunnen trekken. Hiervoor focuseren we ons best op het
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Wina volk en niet op de andere kringen van het stad zoals bij de Space dagdisco. Wina heeft immers geen naam om die
kringen te bereiken. Scientica en de Heverleese kringen kunnen we wel bereiken.
Sommige mensen hebben het gevoel dat het te groot is, te veel gaat kosten en te weinig inkomsten binnen brengt. We
kunnen het altijd voorstellen aan Lustrum.
Er is een aanvaardbaarheidsrondje, er zijn 25 stemmen:

voorstellen aanvaardbaar niet aanvaardbaar onthouding

Doen het festival in Lustrumweek 24 1 0
Doen het festival elders indien het niet in Lustrumweek valt 10 8 7
We doen het festival sowieso elders en zelf 0 18 7
We doen het festival niet 18 5 2

Als Lustrum het idee ziet zitten maar er niet achter zit qua werk en organisatie kunnen we altijd financieel hulp vra-
gen aan Lustrum. Indien het festival in Lustrumweek valt zal Lustrum er ook zijn naam aan geven en kunnen we zo meer
mensen aanspreken. We kunnen best als ploeg achter dit voorstel staan en ervoor zorgen dat het in de Lustrumweek valt.
Hiervoor dient GAK zo snel als mogelijk een voorstel voor te bereiden.
Er wordt een stemming gehouden over het feit dat we een festival willen voorstellen aan Lustrum, er zijn 25 stemmen:

• Voor: 24

• Tegen: 0

• Onthouding: 1

We stellen het festival voor aan Lustrum.

Winaweekend: het voornaamste probleem van het Winaweekend is het vinden van niet-presidium volk zodat het geen
presidiumweek 2.0 wordt. Misschien kunnen we best eerst de leden laten inschrijven en dan de presidiumleden. We kunnen
ook tenten voorzien voor de presidiummensen indien we over de capaciteit gaan. Inschrijvingen kunnen voorzien worden bij
de eetstandjes of ook kunnen we een vakje maken bij de elektronische inschrijving of het lid op de hoogte wilt gehouden
worden over het winaweekend. Op het kerstfeestje kunnen we de locatie bijvoorbeeld bekend maken aangezien in het begin
van het eerste semester er al veel informatie is betreft de cultuurreis en de skireis en het verwarrend kan worden. Locatie’s
zijn bijvoorbeeld de ardennen of de zee of een locatie niet te ver van Leuven.

Chille activiteit na de examens: bijvoorbeeld een pic-nic of BBQ voor de bar. Je krijgt mensen dan sneller naar Leu-
ven en de bar als er iets voor de bar te doen is.

Paintballen: Sport denkt na en doet een haalbaarheidscheck.

Winterefteling: plannen voor op 1, 2 of 11 November. Deze laatste is in België een feestdag maar niet in Nederland.
Zeer handig aangezien er dan geen lessen gemist kunnen worden en dit is voor vele mensen een breekpunt. Vervoer moet
goed geregeld worden. We kunnen met de trein tot Tilburg en van daaruit met de bus naar de Efteling. De Winterefteling
begint al in Oktober.

Kaas, wijn en bieravond: dit komt in orde. De datum wordt nog bekeken maar kan heel flexibel worden gekozen. De
waag stelt momenteel slechts één helft beschikbaar.

Pokeravond: hier was redelijk wat ovlk aanwezig en er is moeilijk iets mis mee te doen. De pokertafels van VTK kos-
ten wel wat geld en komt op zo’n 40-50 euro uit. Dit trekt voldoende volk binnen Wina.

BBQ op einde jaar: sowieso.

Eetavond: misschien voor een cantus maar er is onvoldoende animo. We doen dus geen eetavond.

LAN-party: één per semester. Er is veel animo voor een nieuwe 24-urenLAN. Stef VG kijkt voor de waag te reserve-
ren. De LAN-party draait wel vaak verlies door diefstal zodat de kassa goed bewaakt moet worden. Momenteel is er geen
idee waar ergens het fout loopt.

Mannenavond: seks, frieten, striptease van Shana? (noot van de secretaris: Shana moet nog steeds een striptease)

Zuivere chillavond: a.k.a. gewoon bier drinjen in de Winaliving. Dit is een activiteit die niet GAK waardig is en we
willen van GAK een betere post maken dus we doen dit niet (onder GAK).
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Quiz: we plaatsen de quiz over van Cultuur naar GAK.

Karaoke-avond: De vraag is of we ergens karaoke willen doen in een karaokebar of gewoon singstarren. Als je het goed
wilt doen moet je naar een karakoebar gaan. Inschrijvingen dienen hiervoor online gezet te worden en we kunnen een gratis
consumptie aanbieden. We moeten kijken of er in Leuven een karaokebar is. Indien er geen karakoebar is kunnen we ook
singstarren op de LAN-party. GAK zoekt dit op.
Er wordt een stemming gehouden hoe we de karaoke-avond willen invullen, er zijn 30 stemmen:

• We gaan naar een karaokebar: 22

• We spelen singstar: 0

• Onthouding: 8

We gaan naar een karaokebar.

Sport

Als voorbereiding voor de 24-urenloop zijn er iedere woensdag voor de 24-urenloop de pré-24-urenlooprondjes op het circuit.

IFB: Hopelijk zijn de truitjes op tijd klaar. Er wordt een FB groep opgericht voor elke ploeg en elke match en zijn
resultaat komt in de winagenda. De inschrijvingen op het inschrijfstandje worden streng gemaakt en daarna kan je je
inschrijven op de Winasite indien je casual eens wilt langskomen. Mensen moeten ook persoonlijk worden aangesproken.
We moeten een lijst maken met mensen die echt willen spelen en reservespelers. Best kunnen we na de inschrijving dit
serieus doen via een e-mail waarop de sporters dienen te antwoorden indien ze echt willen spelen. Mensen die amper moeite
willen doen zullen hierop niet antwoorden. Nadeel is dat de deadline vanuit LOKO heel kort is.

IJC: de interjarencompetie trok amper volk, misschien kunnen we dit beter omvormen naar een IRC of interrichtingencom-
petitie. We hebben hiervoor twaalf zaalveldjes van LOKO zodat we dus basketbal of zaalvoetbal kunnen spelen voor de IRC.

Schaatsen: dit trekt altijd volk.

Meirondjes: dit trekt altijd veel volk.

Sportbar: is altijd leuk en moet nog worden uitgewerkt. We gaan het met drie man draaien en misschien zelfs met vier man.

Jeneversporten: is een traditie.

Muurklimmen: ook leuk.

Toernooi tegen atmosphere: dit begint al op de 24-urenloop waar er zo’n drie punten, of dus één derde van de pun-
ten, te verdienen zijn. Sowieso ziujn er cafésporten bij en ongeveer elke maand wordt er een competitie gehouden. Een
voorstel is de interkringenzuip op het Scienticafé.

Tropisch zwembad: sport heeft al redelijk veel activiteiten dus het kan te druk wordne.

Schaaktoernooi.

Paintbal: dit dienen we financieel te bekijken, liefst dicht geneg bij Leuven. In Hoegaarden is er een paintball domein
dat 20 euro per persoon kost. Mensen die willen paintballen willen de prijs wel betalen. We kunnen anders een veldje huren
in Leuven en daar paintbal op organiseren. Misschien doet WSF, Wednesday Sport Fever, dit dit jaar. We kunnen ook
maximaal 2,50 euro krijgen van LOKO indien Wina 2,50 euro sponsort.

Studentenmarathon: hier moeten een aantal shiften worden gedraait.

Webteam

Er wordt een nieuwe fotomodule gemaakt met de mogelijkheid om de foto’s in hogere resolutie te downloaden. Niels L en
Stef VG gaan een nieuwe server installeren om problemen op te lossen, hiervoor worden computers gebruikt die in de kelder
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liggen. Er komt geen nieuw forum meer want dit wordt amper gebruikt en tegenwoordig is FB marktleider. Misschien kun-
nen we de jaargroepen standaardiseren maar aangezien de jaargroepen meegroepen en ook niet-onderwijs thema’s bevatten
is dit geen goed idee. We kunnen anders een dropbox bijhouden met de informatie van de jaargroepen maar we kunnen dit
beter vervangen door een wiki waarop de samenvattingen kunnen worden geupload en geproofread. Dit kan door een extra
knopje bij de verschillende vakken op de examenwiki voor samenvattingen. Webteam zorgt hiervoor.

De 24-urenloop applicatie die er al was voor Android is er nu ook voor Apple en misschien Windows.

De website van Scientica wordt nog steeds door het Wina webteam onderhouden. De verschillende kringen geven een
verantwoordelijke op die dan rechten heeft op de Scientica site.

Materiaal

De investeringen zijn reeds besproken. Er zijn contractjes opgesteld die ondertekend dienen te worden bij het uitlenen
van materiaal in verband met de waarborg en dergelijke. Materiaal stuurt best een e-mail naar winagang@wina.be indien
iemand iets komt halen zodat mensen van de Winagang dit kunnen verwerken indien alle informatie beschikbaar is op het
meubel. Materiaal gaat de prijzen voor het uitlenen na alsook de waarborg. Webteam, Stef VG dus, moet zijn rommelkast
in de kelder opruimen. De rest is allemaal mooi opgeruimd met dank aan de vorige materiaalploeg. Verder wordt er nog
een papier in de kelder opgehangen met de structuur van de kelder en worden de werkende verdeelstekkers en friteuses
voorzien van een sticker. In het tweede semester organiseren we ook een kelderverkoop voor alle oude jaar-T-shirts, de oude
fotoboeken en nog andere zaken. Materiaal kijkt ook de lijst van keukengerief na.

EJW

Heeft nog niet samengezeten.

CUDI

Hierover valt niet veel te vertellen. De boekenverantwoordelijken zijn verkozen. Melinne, studente informatica, is eindver-
antwoordelijke. Volgend jaar gaan we teruggaan naar de Acco voor de boeken in plaats van Standaard Boekhandel, hierdoor
zullen sommige boeken terug kunnen worden aangeboden in de CUDI. We dienen CUDI voorzichtig te begroten willen we
niet voor grote verrassingen staan in onze begroting tijdens het jaar.

Bar

Gaat de pintjes aan één euro houden maar is nog niet op café geweest en kan dus niet veel vertellen.

Onderwijs

Misschien is het handig om de POC kandidaten ook te laten spreken op het kiesdebat en dat voordat de opkomende ploeg
aan eht woord komt. Michiel bespreekt dit met Nele. Dit kan misschien in het HR geplaatst worden. We zouden ook met
panels specifiek voor iedere richting kunnen werken.

Toneel

Dit puntje wordt verdaagt aangezien Bert hierover nog informatie moet doorsturen.

Internationaal

Sander C wilt dat iedereen kennis maakt met het Buddy ssteem van LOKO Internationaal. LOKO organiseert na EJWiekent
een activiteit voor internationaalstudenten. Het presidium zal echter te moe zijn om te participeren in deze activiteit. We
zullen het daarom onder Scientica doen indien Scientica dat wilt. Bij de KULeuven moeten we de contactgegevens opvragen
van de internationaal studenten zodat we deze kunnen mailen. Verder moeten alle tekstjes voor de eerste activiteiten, behalve
EJW, vertaald worden naar het engels door de mensen die het tekstje schrijven. Dit doen we best ook voor het tekstje
van het eerste Scienticafé. Verder doen we ook een internationaalcantus met Scientica aangeezien de opkomst voor een
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Wina-internationaalcantus te klein zal zijn. Spijtig genoeg kunnen we niet meedoen aan de onthaaldagen aangezien wij dan
eerstejaarsweekend hebben en zodoende kunnen we niet meedoen aan de shiften die LOKO ons heeft gegeven.

Varia

• Sander B heeft ook een hamer, zoek hem en pik hem zodat uw senior tevreden is.

• Robin DR heeft zijn punten en is er tot iedereens verbazing op alles door.

• Bart zijn ouders hebben tiramisu meegegeven. (Noot van de secretaris: ik heb hier niets van gezien...)

• Het materiaal van het Scienticagalabal moet nog worden teruggegeven.

• ’Blijf van mijn hout af’ - Sander B

• De afwassers zijn: Menno omdat hij op Voenkske (kat) heeft gepist, Daan omdat hij in Cedric zijn bed heeft geslapen,
André omdat hij terwijl ze aan het afwassen waren een nieuw glas pakte, eruit dronk en dit bij de afwas zette, Anne
E omdat haar GSM kapot is, Sander C omdat zijn punten goed zijn.

De vergadering wordt gesloten om 13u30.
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Namiddag 3 juli 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Sander B, Jens, Bram, Stef B, Robin VC, Rutger, Kenny, Giel, Sander C, Anne W,
Niels, Kathleen, Michiel, Stef VG, Arnau, Sara, Lars, Joni, Robin DR, Bart (17:41), Arne (17:41),
André (17:41), Menno (17:41), Simon L (17:41)

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Lena, Kate, Cedric,
Lore, Anne E, Daan

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 16u22.

Overlopen posten (vervolg)

Redactie

Bram vervoegt zich bij redactie.

Redactie wil minder spellingsfouten, de verantwoordelijkheid ligt hier bij de maker van het tekstje maar er is controle.
Tim stelde zich kandidaat om als externe persoon de winagenda’s na te lezen maar Andreas was niet te vinden voor dit
voorstel.

Het tekstje dient de woensdag voor de week van de winagenda worden doorgestuurd naar tekstjes@wina.be alsook op
de wikipagina van redactie worden geplaatst. Indien je drie keer te laat een tesktje binnenstuurt moet je trakteren.

Het eerste infotonneke wordt iets specialer ter ere van het lustrumjaar. Redactie gaat proberen een meerwaarde te bieden
boven een normaal infotonneke. Ook is er een idee om een lustrumboekje te maken voor lustrumweek. Vorig jaar was er
het idee om een boek te maken over de geschiedenis van 50 jaar Wina. Dit is echter niet meer haalbaar door het vele
opzoekingswerk dat vorig jaar al diende te worden opgestart. Het is mogelijk om gebruik te maken van kleurenprints. Deze
kosten echter heel wat meer dan gewone zwart-wit prints en de meeste mensen gooien zo’n boekje weg zodat het dus
verspilling is van het geld. Het idee is dan om het boekje fancy te maken zodat ze het niet weggooien maar toch de kosten
niet te hoog laten oplopen.

Orgineel stond het preseswoordje op de eerste pagina van de Winagenda. Sinds vorig jaar staat dit op de tweede pa-
gina en staat op de eerste pagina een sfeerfoto en de kalender van de week. Redactie wilt deze indeling behouden.

Leuke spelletjes mogen altijd ingestuurd worden op redactie@wina.be

De oplage voor volgend jaar zal 150 boekjes bedragen voor tijdens het jaar en misschien 200 boekjes voor het begin
van het academiejaar.

Momenteel steekt het meubel op de Winagang vaak vol met Winagenda’s die niet worden opgehaald door hun jaar-
verantwoordelijken. De reden die de jaarverantwoordelijken hiervoor gegeven hebben was dat de Winagenda’s meestal er
nog niet waren toen ze langs de Winagang kwamen om deze op te halen. Dit wordt volgend jaar opgelost maar er is een
structureel probleem met onder andere ook de spreiding over de verschillende gebouwen op de campus. Zo is gebouw B
meestal snel zonder Winagenda’s aangezien de wiskundigen hun boekjes meenemen om de spelletjes op te lossen, weten de
meeste fysici niet waar de boekjes liggen in gebouw D en delen de informatici in gebouw A meestal de boekjes zodat een
15 à 20 tal boekjes voldoende moeten zijn voor gebouw A. Verder worden er ook minder Winagenda’s op de gang gelegd
en worden deze meteen verspreid over de gebouwen A, B, C en D.

EJW

Het EJWiekent zal dit jaar niet doorgaan in Brasschaat aangezien ze daar verbouwingswerken zijn aan het uitvoeren, het
EJWiekent gaat in de plaats daarvan doorgaan in ’t Witgoor in Wuustwezel. Er zijn 65 bedden wat meer dan voldoende is
voor de kindjes maar niet iedereen van het presidium kan erop slapen, slaapzakkken en matjes zijn dus nog steeds noodza-
kelijk. De locatie kost ons zo’n 800 euro en het maakt niet uit hoeveel man aanwezig is. De bereikbaarheid is via trein naar
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Antwerpen en van daaruit met de bus naar de locatie. De frequentie van deze laatste dient nog te worden bekeken. Robin
Goots regels de brouwer, dit is dezelfde als vorig jaar. Gelukkig is er weeral een bos en een containerpark in de buurt. Michiel
is assistent voor de test. Er moet wel nog nagedacht worden hoe we deze test kunnen verklaren tegenover de ijkingstest
die er nu is. Een mogelijk idee is dat de ijkingstest globaal is over Vlaanderen en dat onze faculteit Wetenschappen zelf
gëınteresseerd is in de instroom van hun studenten, we weten toch allemaal dat deze beter is dan UGent of UA (noot v.d.
secretaris: de laatste zin bevat een subjectieve doch realistische noot v.d. secretaris). Verder is de locatie goed voor een
cantus qua tafels al staat er wel een paal in het midden van de zaal maar daar hebben we een schachtenmeester voor aldus
cantus. Een kampvuur is toegelaten.

Op de eerste maandag gaat EJW naar Café Belge, het eerste drankje is op rekening van EJW. Er moet nog eens contact
worden opgenomen met Café Belge omtrent mogelijke acties voor Winaleden.
Op dinsdag is het spelletjesavond wat een rustige avond met ontspanning is na de eerste dag. Belangrijk is dat de alcohol
altijd wordt afgemeten met shotglaasjes.
Voor de bar wordrt er een kleine activiteit georganiseerd. Dit wilt EJW maandelijks voor één bar doen in het eerste semester.
Dit stopt na de EJWbar en is een soort inleiding tot het Barwezen. In het tweede semester doen de mensen dit al zelf en
is er minder interesse in een EJW-pré-bardrink.
Donderdag is het de EJW-BBQ. Het advies van de ouderen onder ons is om op tijd op te staan (cfr. Cedric).
In de tweede week gaat EJW op maandag samen met de eerstejaars naar de Alma voor de cantus. EJW is van plan om dit
frequenter te doen en zodoende de eerstejaars mee te nemen naar de cantussen.
Als laatste activiteit voor de eerste twee weken is er dan op dinsdag de PéMé-avond.

Verder plant EJW twee filmavonden, een fakbartocht in het eerste semester en een kroegentocht in het tweede semes-
ter. De Jenverspelen van EJW worden niet herhaald dit jaar. De fotozoektocht wordt op twee data in de kalender ingepland
en er zal een vervangactiviteit zijn voor één van de twee data indien het slecht weer is. Deze vervangactiviteit zal een quiz
zijn waarschijnlijk.

Voor de EJWBar denkt EJW aan het thema ’diep in de zee’. Het martellen van een arm schepsel horend tot de soort
Carassius auratus auratus hoort volgens de jonge en onbezonnen knapen van EJW ook tot dit thema.

Als laatste wordt er ook pudding voorzien bij de testen die de eerstejaars moeten ondergaan.

Bar

Bar heeft volgende bars:

• EJWbar, waarbij ze meteen aan garnaalkrokketten denken om in thema te blijven.

• Cultuurbar

• Sportbar

• Marginalenbar, hiervoor dient een marginalenteam gevonden te worden, Bar denkt aan: Freek, Glas en Peter.

• Sintbar, met misschien een gratis vat.

• St Patricksdaybar, dit jaar meer dan alleen Guinness en groen bier.

• Haloweenbar

• Aprèsski-bar

• Nieuwjaars-kerstbar

• Post 24-urenloopbar

• Bar masque, met maskers en fancy hapjes

• Soviet Russia bar

• Zware bierenbar

• Duvebar

• Provinciezuip

• Mexicanbar met bodyshots (cfr. verslag barvergadering).

• Genrebar

• Landlopersbar, wat dus de verkoopbar is.

25



• Tropical bar, met cocktails.

• Pyjamabar

• End-of-the-worldbar, wat de afzuipbar is.

• Emmerkesbar, wordt de openingsbar waar er de mogelijkheid is om uit emmers te drinken.

• Jeneverdoop, wat de doopbar is.

• Aprés-examenbar

Voor de genrebar kunnen we evnetueel heel goedkope dj’s fixen. Dit kan via Jeroen Meeus. Nadeel is wel dat DJ materiaal
veel plaats inneemt en dat genres nooit een goed concept is want dan gaan mensen klagen als een genre te lang duurt of
een genre niet komt. Er is een indicatieve peiling, er zijn 26 stemmen:

• De genrebar is een goed idee: 8

• De genrebar is geen goed idee: 17

• Onthouding: 1

De genrebar is dus geen goed idee.

Bar 2.0
Op elke bar zal er voortaan eten voorzien worden zoals chips of dergelijke. Verder wil Bar liefst in het thema werken en
verschillend zijn over de tijd. Het presidium dient dan wel bij te springen qua shiften invulen om te frituren en dergelijke
indien dat moet gebeuren. De McDo guy moet ook bekender gemaakt worden. We kunnen een vestiare maken waar we
momenteel de bolderkar plaatsen door daar kapstokken de voorzien. Permenante bemaning is onmogelijk. We moeten
navragen of we de kapstokken van de Alma mogen gebruiken hiervoor.
Om de mensen vroeger op de bar te krijgen kunnen we werken met spelletjes die enkel vroegworden aangeboden op de
bar zoals onder andere bierpong maar dit hoeft niet persé een drankspel te zijn. We kunnen ook speciale drank goedkoper
verkopen in het begin van de bar en nadien de prijzen verhogen.
Vorig jaar was er enkel inkleding voor de bar voorzien voor de Galabar en de Junglebar. Hier moet meer moeite in gestoken
worden want dit nodigt het volk uit om mee te leven. Vooral verkleed zijn maakt het thema duidelijk en dus hangt het af
van de mensen die komen. Goeie thema’s en eigen initiatief zorgen hiervoor.
Voor de Godcenties worden vanaf nu twee bladen voorzien om een betere spreiding te krijgen. Er worden ook foto’s genomen
en deze kunnen dan eventueel worden toegevoegd aan het fotoboek.
In het Spit kunnen we ook goedkope halve liter glazen kopen zodat we deze kunnen voorzien voor mensen die halve liter
ad fundums willen drinken. Hiervoor moet je wel je paspoort achterlaten als waarborg maar spijtig genoeg zijn er sommige
mensen voor wie ook dit geen reden is om het glas niet te stelen en hun paspoort achter te laten.
Voor de muziek wordt er een soort van google docs gemaakt waar je muziek kan aanvragen. Verder wordt er aan de toog
ook een blad gelegd waar je je muziek kan opschrijven die je wilt horen. Er wordt ook meer populaire muziek gespeeld tot
zo’n 2u à 3u maar daarna wordt het terug Winamuziek. Na verloop van tijd zullen mensen een nieuw automatisme creëeren
omtrent het aanvragen van muziek.

Overlopen werkgroepen

Winalliance

Er wordt een groep opgericht voor mensen die gëınteresseerd zijn om activiteiten op te sporen en deze mee te delen aan de
PV. Dit gebeurt iedere vergadering tijdens een kort agendapuntje en de PV beslist dan wat er mee gebeurt. We gaan de
andere Winakringen ook aansporen om naar onze Provinciezuip te komen.
Winalliance bestaat uit: Robin DR (verantw.), Niels V, Simon L, Giel, Robin VC, Jens en Sander B.

24-urenloop

Dit is ongeveer hetzelfde als vorig jaar. Op het eetstandje worden pannenkoeken, bicky’s en pasta voorzien. Er zullen zo’n
1200 bicky’s worden voorzien en indien dit niet genoeg is zullen we de colruyts leegkopen. Het loopstandje wordt op dezelfde
manier gebouwd als vorig jaar. Voor de balken zoeken we naar een leverancier in de buurt van Leuven of de Kempen. We
kunnen deze ook bij dezelfde Chiro gaan halen als Atmosphere. Deze waren goedkoper en beter dan deze van vorig jaar.
We moeten ook vrijwilligers proberen te bereiken en niet alleen presidiummensen. Er wordt ook een nieuw filmpje gemaakt.
Voor het eetstandje worden ook geen warmhoudbakken met warmhoudgel meer gebruikt aangezien dit niet meer mag en
Goris vorig jaar nipt de stand van een brand heeft gered. Er wordt dus een elektrische verwarmen voorzien. Dit is niet
significant duurder maar we moeten wel letten op het maximale wattage dat we kunnen gebruiken.
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Alumni

Het probleem is de generatiekloof tussen de huidige generatie nieuwe alumni en de nog actieve alumni die allemaal 40+
zijn. We moeten alumni meer bekend maken bij de huidige masterstudenten en de communicatie tussen alumni en Wina
verbeteren aangezien niemand weet wat alumni nu exact inhoudt. Wat we zover weten is dat als student het de eerste twee
jaar gratis is en je daarna 30 euro per jaar betaald. Door dit systeem gaan waarschijnlijk alle mensen vanuit hun master
rechtstreeks naar de alumni. De activiteiten die ze organiseren zijn o.a. een kerstlezing en reizen maar voornamelijk de
infoboekjes over wat oud-studenten doen. Alumni heeft ook een soort van Scientica structuur en we moeten vragen welke
alumni vereniging verantwoordelijk is voor onder andere de boekjes. We willen vooral met de Wina-alumni communiceren.
We kunnen een boekje maken vanuit Wina naar alumni om updates over Wina door te geven aan hun en dit kan één à
twee keer per semester. Dit kan als rubriek in hun alumniboekje waarover we meer informatie moeten verzamelen. Op deze
manier kunnen we informatie vanuit Wina naar onze alumni doorgeven. Daarnaast kunnen we een infoboekje voorzien vanuit
alumni naar onze leden toe om hun meer informatie te geven alsook reclame voor alumni activiteiten om de masterstudenten
kennis te laten maken. Dit door bijvoorbeeld een lezing van alumnimensen te organiseren, dit is al een idee vanuit lustrum.
De alumniwerkgroep wordt behouden en het is een voorstel om het bestuur van alumni eens uit te nodigen voor een gesprek.

Lustrum

Er is een voorstel vanuit de lustrumwerkgroep om bier te brouwen. Gezien de tijd die het in beslag neemt om een nieuw
bier te brouwen lijkt het ons het beste om een reeds bestaand bier te nemen en hieraan eventueel enkele wijzigingen uit te
voeren. We werken beter met flessen dan enkel vaten aangezien je flessen kan bijhouden als aandenken en continue kan
verkopen. Liefst worden er flessen van 75cl gebruikt omdat dat mooier oogt dan flessen van 33cl en ook een betere smaak
geeft bij zwaardere bieren. We zijn voorstander van een zwaar blond bier aangezien dit universeler is qua smaak dan donkere
bieren maar de proeverij die komende week doorgaat zal uitwijzen welk bier het beste geschikt is als lustrumbier. De flessen
willen we opkleden met een zelf gemaakt etiket en daarnaast willen we eigen glazen laten graveren met het Winaschild met
onderaan het getal 50 en langs het Winaschild beginnend langs de onderzijde een lauwerkrans om zo duidelijk te maken dat
het het Wina lustrum is. Graveren gaat langer mee dan bedrukken en heeft ook meer cachet dan gewoon bedrukken. Qua
verkoop denken we aan zowel de flessen als de glazen afzonderlijk te verkopen alsook in een pakket van één glas en twee
75cl flessen. We verkopen dit best vanaf de lustrumweek of vanop lustrumactiviteiten. We denken verder dat één tot twee
50l vaten meer dan voldoende is om op de bar of elders te schenken. Er wordt geponeerd om het bier ook te schenken op
het festival dat we denken te plannen in de lustrumweek maar dat lijkt ons geen goed idee.

Qua activiteiten worden er lezingenreeksen georganiseerd met o.a. een oud-Winees die momenteel een hoge positie heeft
binnen KBC.

Op het gebied van de lustrumcantus dient lustrum goed te communiceren met het huidige cantustrio. In zovere er iets
over bekend is zal dit een cantus zijn in stadskledij met piano en accordeonbegeleiding en zullen oud-senioren afwisslend de
cantus leiden.

Het is belangrijk dat elke activiteit zowel voor de jong-Winezen als voor de oud-Winezen open staat.

De Lustrumweek valt qua datum het beste in de derde week van het tweede semester of dus van 24 februari tot 28
februari.

Varia

• Koning Albert doet troonsafstand op 21 Juli en Filip is de nieuwe koning.

• De afwassers zijn Menno, Joni omdat Robin DR wijst met zijn vinger, Robin VC omdat hij gemeen heeft gewonnen
met Munchkin, Stef B. en Bram.

Wat werd er allemaal gezegd, dixit

• ’Zeeland.., Nieuw-Zeeland?’ - Menno

• ’Met wie zijn poes hebt gij gespeeld?’ - Robin Goris tegen Rutger

• ’Ne stripper inhuren ofzo?’ - Sander C over de mannenavond
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• ’Menno heeft op de poes gepist deze morgen’ - Robin Goris

De vergadering wordt gesloten om 19u40.
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Voormiddag 4 juli 2013

Aanwezig: Stef VG, Menno, André, Arnau, Rutger, Kenny, Lars, Robin VC, Anne W, Stef B, Bart, Sander B,
Bram, Simon L, Niels, Sander C, Jens, Robin Goris, Jels, Robin DR, Cedric, Arne, Lore, Michiel,
Anne E (12:57)

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Lena, Kate, Sander B,
Daan, Giel, Joni, Sara

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 10u32.

Informatienota

Er wordt een informatienota omtrent het statuut als medewerker in een vzw doorgegeven met de rechten en plichten die je
als medewerker hebt. Iedereen dient deze informatienota te ondertekenen voor akkoord, dit is noodzakelijk volgens de vzw
wetgeving.

Overlopen werkgroepen (vervolg)

PR

We willen toffe proffen kaarten promoten. De prijs wordt verhoogd naar 20 euro in plaats van 15 euro. Op die manier
maken we geen verlies indien we naast de gratis inkom voor het kerstfeestje ook een klein cadeautje geven.
De promo-teams zijn:

• Wiskunde: Robin Goris en Cedric

• Fysica: Simon en Jels

• Informatica: blijkbaar niemand..

We gaan best langs in de eerste twee weken van het academiejaar.

Verder kunnen we een brug spelen tussen onze studenten en AFC zodat onze studenten sneller hun weg vinden naar
AFC. AFC, academics for people, is een vzw die studenten aan stageplaatsen in bedrijven helpt. Hiervoor zitten we best
eens samen met AFC om te kijken hoe we dit kunnen doen.

Er wordt komend jaar ook meer samengewerkt met ULYSIS en SAGIO.

Qua sponsering is er gemailed naar Delta Lloyd of zij hoofdsponsor willen worden, hiervoor hebben we 1200 euro ge-
vraagd in plaats van 1000 euro maar van die 1000 euro zijn we quasi zeker dus alle extra’s zijn mooi meegenomen.

De jobfair gaat door op 17 maart. Er wordt de vraag gesteld of het mogelijk is om zelf je eigen CV te uploaden naar
het CV boek. Dit zou mogelijk moeten zijn.

Misschien is het een leuk idee om postkaarten te versturen naar bedrijven naast de postkaarten die we versture naar
de toffe proffen en het presidium. Op deze manier herinneren we hun dat we nog bestaan en het is ook een mooie intentie.

Lidkaarten
Behouden we de prijs van de lidkaarten en de erenleden? Gaan we een lustrumkaart invoeren? Vorig jaar is de maximum-
inschrijvingsprijs verhoogt zodat het mogelijk zou zijn om dit jaar extra inschrijvingsgeld te vragen in functie van lustrum.
Een andere vraag is of we los van het lustrum de ledenprijs permanent willen verhogen. VTK vraagt meer dan Wina maar
een prijsverhoging kan er voor zorgen dat de mensen hun geld er niet meer uithalen, bij VTK krijg je heel wat meer dan
bij Wina voor hetzelfde geld. Indien we een lichte verhoging doorvoeren kunnen we de activeiten beter maken, we spreken
dan over een verhoging van een halve euro of maximum één euro. Best kijken we eerst naar de begroting o mte kijken in
hoe verre we het geld nodig hebben. Om de verhoging van de ledenprijs te verzachten kunnen we allerlei gratis prullaria
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geven bij de inschrijving. Men mag niet vergeten dat de leden quasi niet op de hoogte zijn van wat de ledenprijs nu is,
enkel van ouwzakken mogen we dus klachten verwachten maar dat mogen we altijd. Het is een beter idee om de ledenprijs
te verhogen dan een eetstandje duurder te maken door de lagere inkomsten. Misschien kunnen we een extra voordeel voor
de lidkaart creëeren door te werken met een niet-ledenprijs voor de eetstandjes, dit is dan een voordeel bovenop de korting
in de CUDI en Café Belge.
Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden om de ledenprijs te verhogen, er zijn 24 stemmen:

• Aanvaardbaar: 21

• Niet-aanvaardbaar: 1

• Onthouding: 2

Presidium4People

We gaan de wie-is-wie pagina aanpassen. Momenteel is dit enkel een lijst met de naam en het Wina-mailadres. Dit wordt
in de vernieuwde versie een foto met een profielknop die verwijst naar een uitgebreide profielpagina met naam, foto, e-mail,
richting en dan nog enkele ludieke vragen die iedereen individueel meot invullen. Mensen die naar het eerste jaar komen en
informatie opzoeken over de mensen die in Wina zitten kunnen dan eens een kijkje nemen.

Momenteel bestaat de wie-is-wie pagina een opsomming van de verschillende posten met daaronder een lijst van de me-
dewerkers in de desbetreffende post. Dit is nogal omslachtig voor de mensen die gëınteresseerd zijn in de personen maar
handig voor de bedrijven die postspecifiek contact wensen op te nemen. Misschien is het beter om een lange lijst met alle
medewerkers te gebruiken met een sorteermogelijkheid op basis van post. Dit is overzichtelijker dan de huidige structuur.
Er voglt een stemming, er zijn 24 stemmen:

• Medewerkers per post in secties (huidig): 10

• Een lijst met filter: 7

• Onthouding: 7

Er is een staking van stemmen.

Het doel van de wie-is-wie pagina is om deze aantrekkelijk te maken voor nieuwe Winezen die gëınteresseerd zijn in
het presidium alsook overzichtelijk voor bedrijven die postspecifiek contact willen opnemen. Nieuwe Winezen die interesse
hebben in het presidium kennen de posten niet en geraken waarschijnlijk verdwaalt in de huidige lijst.
Er is een indicatieve peiling wat we willen bereiken met de wie-is-wie pagina, er zijn 24 stemmen:

• Nadruk op de bedrijven: 4

• Nadruk op de nieuwe Winezen: 6

• Nadruk op beide: 18

• Onthouding: 4

Er volgt een stemming, er zijn 24 stemmen:

• Medewerkers per post in secties (huidig): 4

• Een lijst met filter: 17

• Onthouding (telt niet mee): 3

Er wordt besloten om een lange lijst met medewerkers te gebruiken met een filter op basis van de posten.

Themaweek

Alle aanwezige posten waren voor het thema Aziatisch, enkel Bar was niet aanwezig.

Bar Bar gaat vooral focussen op inkleding in plaats van muziek. Er worden mini-loempia’s en kroepoek weggegeven.
Bij het thema Aziatisch kan de drank te duur worden om cocktails van te maken, dit moet bekeken worden. Het is echter
niet noodzakelijk om bij alle barren en speciale bar te voorzien, een cocktail met een speciale naam waar vanallis inzit slaagt
ook altijd aan (cfr. Peter-cocktail).
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Cantus Cantus gaat filosoferen.

Sport Sport wilt Kung-Fu.

Origami en kaligrafie Hiervoor kunnen misschien studenten Sinologie vragen voor de kaligrafie workshop.

Eetstandje Wok, de verschillende gerechten zijn: zoet-zuur of pikant en rund, kip of veggie.

De kalender is dan:

• Maandag: Eetstandje + Cantus

• Dinsdag: Kung-Fu

• Woensdag: Bar

• Donderdag: Oerigami en kaligrafie

Toneel

Meer concrete data hierover hebben we pas in oktober. Steven wil misschien gecoöpteerd worden om de communicatie
vanuit toneel naar het presidium toe te verzorgen. Dit volgt het idee om toneel als een halve post te beschouwen waarbij
er vanuit toneel een verantwoordelijke wordt aangeduid binnen toneel die alle financiële beslissingen en dergelijke komt
verdedigen op de PV. Deze verantwoordelijke dient een kernpresidiumlid te worden omwille van aansprakelijkheid vanuit de
vzw. Er wordt verder 50 euro maaltijdbudget vorozien tijdens de week van de voorstellingen en een teambuildingsbudget
conform de overige posten. Alle winst van toneel komt naar de beheerraad van Wina. Er is dan de mogelijkheid om vanuit
toneel voorstellen te doen bij beheerraad voor de financiëring. Het presidium draait enkele shiften tijdens de voorstellingen,
zoals de kassa en bar zou graag willen dat toneel niet meer op poef drinkt maar betaald zoals alle anderen.

Halftime

Dit is voor de derde jaars die in de helft van hun studies zitten en het is de bedoeling dat er vanuit een startbudget geld
wordt ingezameld om een activiteit te doen voor alle derde jaarsstudenten. Twee jaar geleden is dit opgericht door spin
en toen waren er problemen met de geldverdeling door slechte regels. Dit jaar zijn er regels opgesteld in het HR die dit
moeten voorkomen. Het voornaamste punt is dat de activiteit open dient te zijn naar alle derdejaars studenten en er geen
voordeel mag zijn voor beperkte groepen mensen die desnoods hebben geholpen bij het verzamelen van het geld. Halftime
zal gecoördineert worden doro de jaarverantwoordelijke en de derdejaars dienen en financieel verantwoordelijke binnen het
kernpresidium van Wina aan te duiden die verantwoordelijk kan staan voor alle financiële beslissingen van halftime. Dit
moet niet noodzakelijker wijze een derdejaars zijn. De naam en het logo van Wina mogen enkel gebruikt worden mits
goedkeuring van de PV.

Fulltime

De lezer mag raden waar dit op slaat. Momenteel is er echter geen werking hieromtrent. Misschien kunnen we hun bovenop
hun jaaractiviteitsgeld ook voorzien van een budget zoals Halftime.

Openstaande mandaten

We zoeken nog een ombudskoppel bestaande uit een man en een vrouw.

Rutger stelt zich kandidaat voor de positie van mannelijke ombuds.
De vragen naar Rutger zijn:

• Vormt het feit dat je net in het presidium zit en dus amper ervaring hebt geen probleem om de taak van ombuds op
jou te nemen?

• Stel dat er een triestig vrouwelijk presidiumlid naar je toe komt, zou je daar misbruik van maken op eender welke
manier?

• Een persoon komt naar jou en begint te zeuren over het presesduo, wat doe je? (antwoord v.d. secretaris: een fakkel en hooivork zoeken en

een rebelie starten!)
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• Hoe knuffelbaar ben jij?

• Wat is de essentie van een ombuds? (noot v.d. secretaris: en nu je toch bezig bent, wat is de essentie van een tunnel?)

• Wat doe je als er iemand met een probleem omtrent de werking van Wina naar je toekomt waarvan je zelf
niet snapt hoe het exact werkt?

Er wordt een stemming gehouden, er zijn 23 stemmen:

• Voor: 23

• Tegen: 0

• Onthouding: 0

Rutger is unaniem verkozen als ombuds.

Varia

• Sander B wordt wakker omstreeks 12u20 en vraagt zich af wat hij hier doet en bovenal wat er met zijn tunnel is
gebeurd.. .

• De locatie voor EJWiekent is in orde, de kostprijs bedraagt 802 euro excl. gas, elektriciteit, water en afvalkosten.

• Er is een idee vanuit de gang om een kraampjesverkoop vanuit de keuken van de gang te houden. Dit is een random
activiteit vanuit de gang en mag niet te groot worden.

• We kunnen bonnetjes geven aan de vrijwilligers op de 24-urenloop.

• Op EJWiekent drinken de eerstejaars nogal redelijk veel dit zouden we vanuit het presidium moeten kunnen tegenhou-
den. Een idee is om de drankenlijst van de voorgaande dagen te verstoppen om de kindjes zo geen slecht voorbeeld
te geven.

• Sander B is zijn hamer kwijt. (Noot van de senior: haha!!)

• De pot schaft vandaag spaghetti en morgen spinazistoemp met spekjes.

• De ongetwijfeld zeer wijze uitspraken van Sander B zijn te bezichtigen op de muur.

• Sander B is ook beschikbaar op beeld.

• De afwassers zijn: Jens, Stef VG, Lore, Anne E en Michiel.

De vergadering wordt gesloten om 13u00.
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Voormiddag 5 juli 2013

Aanwezig: Robin DR, Jels, Robin Goris, André, Jens, Stef B, Anne E, Lore, Stef VG, Bram, Rutger, Niels, Lars,
Simon, Robin VC, Arnau, Kenny, Menno, Michiel, Sander B (11u25) Bart (11u47), Arne (11u47),
Anne W (11u47), Cedric (11u47), Sander C (11u47), Tim (12u10)

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Lena, Kate, Sander B,
Daan, Giel, Joni, Sara

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 10u33.

Mededeling

Het nuttigen van geestrijke dranken is verboden gedurende de vergaderingen en is slechts toegelaten nadat de zon zijn
hoogste punt heeft gepasseerd en onze bijeenkomst is afgelopen.

Informatienota

Deze gaat rond en wordt ondertekend.

Begroting

Inkomsten

We gaan de Toffe proffen kaarten vervangen door TAP-kaarten, Tof Academisch Personeel, zodat we ook assistenten
kunnen aanspreken. Deze hebben dezelfde voordelen als de proffen bij de Toffe profkaarten, zijnde gratis toegang tot het
kerstfeestje, maar krijgen geen cadeautje.

Sport

De voorbije jaren werd er altijd een vat gegeven na de 24-urenloop op de bar. De lopers zijn echter moe en hebben dus
niet heel veel aan een gratis vat zodat het een beetje zonde is dat de personen die wel naar de bar kunnen komen en niet
gelopen hebben beloond worden met een gratis vat. Een bonnetjessysteem kan hier soelaas bieden. Het idee is om per
rondje een bonnetje te geven en vijf bonnetjes geven je recht op één consumptie. Dit heeft als voordeel dat het volk lokt
om te lopen want je wordt op twee manieren beloond, zijnde bonnetjes voor de eetstand en bonnetjes voor consumpties op
de bar. Deze bonnetjes zouden geldig zijn op de bar na de 24-urenloop.

Media

De kalender wordt in A2 formaat gedrukt.

Schachtenmeester

De bonnetjes van de schachtenverkoop worden qua gebruik gelimiteerd tot week 6 van het academiejaar.

Jaaractiviteit

We gaan werken volgens het systeem om subsidies aan te vragen bij LOKO. Voor het einde van week vijf moet er een mail
gestuurd worden naar beheer met een aanvraag voor de vergoeding van een jaaractiviteit. Er wordt maximum 3 euro per
persoon vergoedt en de vergoeding gebeurt op basis van het aantal leden op de activiteit en hun verhouding tegenover het
totaal aantal aanwezige leden op de activiteiten georganiseerd over de richtingen heen. Het overgebleven budget van het
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eerste semester wordt overgedragen naar het budget van het tweede semester. Indien een activiteit meer volk trekt dan het
geschatte bedrag in de aanvraag wordt het het geschatte bedrag behouden en wordt er geen extra geld gegeven. Indien er
minder volk aanwezig is dan geschat wordt er minder geld gegeven dan geschat. Indien er teveel geld is overgebleven van
semester 1 dan kan de PV beslissen om twee activiteiten per jaar te subsidiëren in semester 2. De deadlines zijn de vrijdag
van week 5 voor semester 1 en de vrijdag van week 4 voor semester 2.

Er wordt een stemming gehouden omtrent dit systeem, er zijn 25 stemmen:

• Voor: 23

• Tegen: 0

• Onthouding: 2

Het systeem is goedgekeurd en we gaan dit gedurende het academiejaar evalueren en eventueel aanpassen om mogelijke
problemen die de kop opsteken op te lossen.

Algemene werking

De vuilzakken van de gang worden vaak gebruikt voor het voorbereiden van activiteiten. Deze vuilzakken worden bekostigd
door de gangmensen en vanuit Wina is er geen budget voorzien om deze te vergoeden. Nakijken hoeveel zakken er exact
gebruikt worden is quasi onmogelijk. We schatten dat er zo’n 20 vuilzakken gebruikt worden en dit kost zo’n 40 euro.
Er wordt een stemming gehouden exclusief de gangmensen over het feit dat we de gangmensen een vergoeding willen geven
voor de gebruikte vuilzakken, er zijn 15 stemmen:

• Voor: 15

• Tegen: 0

• Onthouding: 0

Het voorstel is unaniem goedgekeurd.

Verplaatsingskosten

Jels en Robin Goris eisen dat er zo min mogelijk gebruik gemaakt wordt van een auto en er andere middelen, winkelkarren
en bolderkar, worden gebruikt tenzij dat dit onmogelijk is. Er wordt dan vierwekelijks op de PV een evaluatie gehouden
betreft de onkostenvergoeding.
Er wordt een stemming gehouden betreft dit systeem, er zijn 25 stemmen:

• Voor: 19

• Tegen: 0

• Onthouding: 6

De vraag dient gesteld te worden of de vervoerskosten en de gsm-kosten voor het vinden van een locatie voor de pre-
sidiumweek en de eerste twee dagen van EJWiekent worden vergoed door Wina of door de aanwezige presidiummensen.
Argumenten voor het voorstel dat de presidiummensen dit zelf bekostigen is dat dit eerder een privé aangelegenheid is en
geen activiteit voor heel Wina en we hiervoor dus geen geld van Wina mogen gebruiken.
Er wordt een stemming gehouden over wie of wat de onkosten van de presidiumweek en eerste twee dagen van EJWiekent
qua vervoer moet vergoeden, er zijn 25 stemmen:

• De onkosten worden door Wina vergoed: 12

• De onkosten worden door de aanwezige presidiummensen vergoed: 4

• Onthouding: 9

Er is een staking van stemmen, er wordt opnieuw een discussie gehouden met vervolgens opnieuw een stemming, er zijn 25
stemmen:

• De onkosten worden door Wina vergoed: 12

• De onkosten worden door de aanwezige presidiummensen vergoed: 5

• Onthouding (telt niet mee): 8

De onkosten worden vergoed door Wina.
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Investeringen

Het tentje is niet begroot bij de investeringen maar wordt aangevraagd bij beheerraad aangezien dit een heel lange ter-
mijnsinvestering is. Betreft de frieturen en de vuurtjes wordt er eerst tegen EJWiekent nagekeken welke werken en kunnen
we indien noodzakelijk de begroting herzien op EJWiekent.

Varia

• De ouwzakken arriveren vanaf 17u30

• Robin Goris is tevreden met de interesse in de begroting en het HR.

• De douches zijn niet proper achtergelaten bij Bart thuis, dit kan niet door de beugel en dus dien je je douches perfect
proper achter te laten.

• Iemand heeft zin in kebap.

• Het is mooi om op een muur met rechte lijnen de begroting scheef te zien hangen.

• IKZ vergadert op de eerste maandag van EJWiekent.

• De afwassers zijn: Tim, Anne E, Stef B zodat hij kan niezen, Menno omdat hij aan het kampuur in de pisdampen is
blijven staan, Niels omdat hij de spaghetti groen heeft gemaakt, Sander B omdat hij in zijn bed is blijven liggen.

De vergadering wordt gesloten om 13u38.
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Namiddag 5 juli 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Cedric, Anne E, Jens, Lore, Stef VG, Bram, Arne, Rutger, Arnau, Stef B, Simon
L, Robin VC, Kenny, Anne W, Sander C, Robin DR, Sander B, Michiel

Verontschuldigd: Alexis, Arthur, Marie, Marlies, Melissa, Robin Goots, Shana, Simon D, Tom, Lena, Kate, Sander B,
Daan, Giel, Joni, Sara, André, Bart, Kathleen, Menno, Niels, Tim

Afwezig: Gust, Andreas

De vergadering wordt geopend om 10u33.

Kalender

De kalender wordt overlopen en goedgekeurd.

HR

Er worden opmerkingen verzameld en deze worden doorgegeven aan IKZ.

Skireisverantwoordelijke

Sander B is kandidaat.
De vragen zijn:

• Ga je nuchter genoeg zijn om skireisverantwoordelijke te zijn?

• Wat doe je met onderkoelde mensen?

• Ga je je bed opnieuw onderspauwen?

• Ga je op tijd uit je bed geraken?

Er is een stemming, er zijn 19 stemmen:

• Voor: 18

• Tegen: 0

• Onthouding: 1

Sander B is skireisverantwoordelijke.

Wat werd er allemaal gezegd, dixit

• ’Slakommen, jah, dat zijn slakommen van vijftig euro’ - Jels

• ’Pakt veel plaats mee in uwen auto’ - Lore

De vergadering wordt gesloten om 16u40.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 16 september om 14u in Witgoor te Wuustwezel.
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